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产品名称 暖风机UL1278认证如何办理的？取暖机UL1278
认证流程

公司名称 深圳立讯检测股份有限公司

价格 .00/件

规格参数

公司地址 深圳光明新区合水口文阁路中绿高新产业园B栋2
楼B区

联系电话 13430903228 13430903228

产品详情

亚马逊下架暖风机怎么办？取暖机UL1278认证怎么办理？周期要多久？

  许多亚马逊卖家反映：在亚马逊卖的取暖机需要提供UL1278认证，那取暖机UL1278认证怎么办理呢？

亚马逊为什么要下架灯具呢？下架又如何解决呢？

如取暖机收到亚马逊邮件如下:

Product Safety asks that you please respond to the above concern by taking the following steps:

1. MOST IMPORTANT: Submit all relevant safety testing data and certification for the item. We ask you include
testing specifically relating to the incident in question. Please refer to the attached word document of “Product
Compliance Guidelines” if you have any questions. PLEASE NOTE: An MSDS does not suffice for safety testing.

The appropriate standard for this product appears to be UL1278, but others may apply. If you have questions about
the appropriate standards for the product, please consult with the laboratory directly.

Please note:

While we investigate, product will remain unavailable for purchase from our website.

If the above documentation request is not completed in entirety within 7 days the case will be closed and the ASIN will



remain suppressed.

那取暖机UL1278认证怎么办理？取暖机UL1278认证办理流程怎么样呢？

取暖机UL1278认证流程：

1.填写申请表，

2.提供产品的资料，

3.寄样品，

4.测试OK，

5.出报告。
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